
PROTOKÓŁ nr LXI/2023
z LXI Sesji Rady Gminy Grunwald 

z dnia 27 kwietnia 2023 r.
Początek obrad godz. 15 0 0

Zakończenie obrad godz. 16  3 8

Przewodniczyła: Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska.
Obecni Radni Gminy Grunwald (lista obecności zał. nr 1)
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
1. Pan Adam Szczepkowski - Wójt Gminy Grunwald,
2. Pani Magdalena Makowska- Główna Księgowa,
3. Pan Jan Sokołowski- Sekretarz Gminy,
4. Pan Tomasz Długiński- Gminny Komendant OSP

Podjęto uchwały od nr 468 do nr 472 

Ad. pkt. 1. Otwarcie LXI  Sesji Rady Gminy.  
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  przywitała  przybyłych  gości  oraz
poinformowała,  że  obrady  są  utrwalane  za  pomocą  urządzeń  rejestrujących  obraz
i  dźwięk  oraz  dokonała  otwarcia  LXI  sesji  Rady  Gminy,  po  czym  na  podstawie  l isty
obecności stwierdziła kworum, przy którym można obradować i  podejmować prawomocne
uchwały Rady Gminy.  
Radni uwag nie zgłosil i .

Ad. pkt. 2. Przyjęcie porządku obrad na LXI  Sesję Rady Gminy.
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  porządek  przesłany  był  radnym  na
skrzynki  posiedzenia.pl  oraz  opublikowany  w  BIP Grunwald  (zał .  2).  Poprosiła  radnych
o składanie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

Na  posiedzeniu  komisji  nie  stawiły  się  osoby  odpowiedzialne  za  przedstawianie
sprawozdań,  które  miały  być  omawiane  na  sesji .  W  związku  z  tym  wpłynął,  także
wniosek o wykreślenie z porządku obrad punktów: 

1. Sprawozdanie za 2022 rok oraz plan pracy na rok 2023 Biblioteki Gminnej w Gierzwałdzie. 
2. Sprawozdanie za 2022 rok oraz plan pracy na rok 2023 Gminnego Ośrodka Kultury w Gierzwałdzie

oraz działalność świetlic wiejskich. 
3. Sprawozdanie za 2022 rok oraz plan pracy na rok 2023 Grunwaldzkiego Centrum Sportu Rekreacji

i Turystyki.
4. Ocena  realizacji  i  wydatkowania  środków  w  ramach  Gminnego  Programu

Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz  Programu  Przeciwdziałania
Narkomanii .

Rada Gminy Grunwald przyjęła wnioski  jednogłośnie.  

Porządek obrad po zmianach:

1) Otwarcie – stwierdzenie prawomocności obrad.
2) Przyjęcie porządku obrad.
3) Przyjęcie protokołu nr LX/2023 z  Sesji Rady Gminy Grunwald z dnia 30.03.2023 r. 
4) Sprawozdanie Wójta o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
5) Sprawozdanie z działalności OSP za rok 2022 i zadania do wykonania w roku bieżącym. 
6) Informacja o zrealizowanych zadaniach w ramach funduszu sołeckiego w 2022 roku. 
7) Ocena realizacji budżetu w pierwszym kwartale 2023r. 
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8) Podjęcie uchwał przez Radę Gminy: 
8.1. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grunwald  na lata 2023-2034;
8.2. w sprawie zmian w  budżecie Gminy Grunwald na 2023 r.;
8.3.   w sprawie  ustalenia  opłaty  za  zrzut  ścieków oraz  osadów z  przydomowych  oczyszczalni
ścieków dowożonych pojazdami asenizacyjnymi do gminnej oczyszczalni ścieków w Gierzwałdzie;
8.4.  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  w  sprawie  powierzenia  Gminie
Grunwald w 2023 roku zadań zleconych z zakresu administracji rządowej, dotyczących obowiązku
utrzymania grobów i cmentarzy wojennych;
8.5.   w sprawie wyrażenia zgody na  sprzedaż w trybie przetargowym nieruchomości 
niezabudowanej  dz. nr 22/4 i nieruchomości zabudowanej dz. nr 22/3 obręb Dylewko.  
9.  Interpelacje i zapytania radnych.
10. Wolne wnioski i informacje.
11.  Zamknięcie  sesj i .

 
Radni uwag nie zgłosil i .

Ad. pkt. 3.           Przyjęcie  protokołu  nr  LX/2023  z   Sesji  Rady  Gminy  Grunwald  z  dnia        
z       dnia 30.03.2023 r.    
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska  -  protokół  był  dostępny
w  biurze  obsługi  rady.  Radni  otrzymali  na  swoje  skrzynki  posiedzenia.pl .  Proponuję
przyjąć  protokół  nr  LX/2023  z  Sesji  Rady  Gminy  Grunwald  z  dnia  30.03.2023  roku  bez
odczytywania.
Radni uwag nie zgłosili.

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bawolska Ewa ZA

2 Kacprzyk Henryk ZA

3 Kamińska Małgorzata ZA

4 Królikowski Adam ZA

5 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

6 Matuszewski Sławomir ZA

7 Napłoszek Zbigniew ZA

8 Nowicki Dariusz ZA

9 Piasecki Arkadiusz ZA

10 Sawicki Jerzy ZA

11 Stanka Iwona ZA

12 Szewczak Piotr ZA

13 Tański Mieczysław ZA
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14 Ziejewska Ewa ZA

15 Zwalińska Krystyna ZA

Rada Gminy Grunwald przyjęła protokół LX/2023 z dnia 30.03.2023 roku bez
odczytywania.

Radni uwag nie zgłosili.

Ad. pkt.  4      . Sprawozdanie Wójta o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym.  
Wójt Gminy Grunwald- Pan Adam Szczepkowski- sprawozdanie międzysesyjne Wójta Gminy Grunwald w 
okresie od 31-03-2023 r. do 27-04-2023r. 
1.  Budowa  sieci  wodociągowej  do  Pacółtowa  z  budową  i  przebudową  SUW
w Gierzwałdzie.
a)   Wykonano  dokumentację  projektowo  -  kosztorysową  na  realizację  inwestycji  pn.  "Budowa  
i  przebudowa  SUW w Gierzwałdzie"  oraz  uzyskano  pozwolenie  na  budowę  z  Starostwa  Powiatowego
w Ostródzie. Inwestycja na etapie przygotowania procedury przetargowej.
b)   Dokumentacja  projektowa  pn.  "Budowa  sieci  wodociągowej  do  Pacółtowa",  realizacja  została
przesunięta  do  30  kwietnia  2023  r.,  w  związku  koniecznością  zwiększenia  zakresu  rzeczowego
o zaprojektowanie nowej nitki sieci wodociągowej przez wieś Pacółtowo - poza pasem drogi powiatowej,
która jest planowana do przebudowy przez Starostwo w 2023 r. 
2.  Rozbudowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Stębark - etap II oraz budowa sieci wodociągowej w
miejscowości Kiersztanowo. W dniu 6 kwietnia 2023 r. Wójt Gminy Grunwald zawarł umowę z wybranym
wykonawcą robót Roboty Ziemne Wodno – Kanalizacyjne Marek Sławiński po majówce rozpocznie prace.
W dniu  27  kwietnia  2023  r.  zawarto  umowę  z  wybranym wykonawcą  robót  -Zakładem Budowlano  –
Drogowym „TRAKT” Krzysztof Kaczmarczyk, 11-010 Barczewo na „Rozbudowę kanalizacji sanitarnej w
miejscowości  Stębark  etap  II”.  Inwestycja  jest  realizowana  z  finansowaniem  w  100  %  kosztów
kwalifikowalnych ze środków Unii Europejskiej objętego Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata
2014-2020. 
3. Budowa sieci wodociągowej do miejscowości Lipowa Góra.
Na budowę sieci wodociągowej uzyskano dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu
Inwestycji  Strategicznych,  Edycja  2.  Przygotowano  procedurę  udzielenia  zamówienia  publicznego  oraz
wszczęto i ogłoszono postępowanie w Biuletynie Zamówień Publicznych.
4.  Budowa  sali  gimnastycznej  z  łącznikiem  i  zapleczem  socjalnym  przy  Szkole  Podstawowej  w
Szczepankowie.  Inwestycja  uzyskała  dofinansowanie  z  Rządowego  Funduszu  Polski  Ład  II  Edycja:
Programu  Inwestycji  Strategicznych.  Wszczęto  procedurę  przetargową  i  zamieszczono  ogłoszenie  w
Biuletynie Zamówień Publicznych.
5.  Przebudowa  i  modernizacja  drogi  gminnej  dojazdowej  do  gruntów  rolnych  
w  Łodwigowie.  Inwestycja  oczekuje  na  ocenę  złożonego  wniosek  o  przyznanie  dotacji  na
przebudowę/modernizację  drogi  gminnej  dojazdowej  do  gruntów  rolnych,  ze  środków  
z budżetu Województwa Warmińsko-Mazurskiego,  pochodzących z tytułu wyłączenia gruntów rolnych i
produkcji rolniczej. Lokalizacja drogi na działkach nr 50/2 i 57 obręb Łodwigowo. 
6. Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Domkowo, Rychnowo, Dylewo oraz  Kitnowo.  Inwestycja
uzyskała  dofinansowanie  z  Rządowego  Funduszu  Polski  Ład  II  i  III  Edycji:  Programu  Inwestycji
Strategicznych.  Wszczęto  procedurę  przetargową  i  zamieszczono  ogłoszenie  w  Biuletynie  Zamówień
Publicznych.
7. Modernizacja infrastruktury kulturalnej i społecznej w miejscowości Mielno w gminie   Grunwald  –
etap I. Inwestycja uzyskała dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład III Edycja:  Planowana
wartość I Etapu zadania wynosi – 2 300 000,00 zł. Celem głównym  przedsięwzięcia  jest  utworzenie
niezbędnej  infrastruktury  kulturalnej,  oświatowej  i  społecznej.  Inwestycja  na  etapie  przygotowania
procedury przetargowej i ogłoszenia w Biuletynie Zamówień Publicznych.
8.  Przebudowa,  rozbudowa  i  modernizacja  oczyszczalni  ścieków  w  Gierzwałdzie  –  Etap  I  część
mechaniczna. Inwestycja uzyskała dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład II Edycja: Programu
Inwestycji  Strategicznych.  Planowana  wartość  całkowita  zadania  wynosi  –  2  332 000,00  zł.   Wszczęto
procedurę przetargową i zamieszczono ogłoszenie w Biuletynie Zamówień Publicznych.
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9.  Wydano siedem decyzji o warunkach zabudowy, dodatkowo procedowano osiem   postępowań o wydanie
decyzji o warunkach zabudowy.10. W ramach programu „Cyfrowa Gmina”, w którym Gmina Grunwald
otrzymała dofinansowanie na kwotę 166 980,00 zł, została przeprowadzona diagnoza cyberbezpieczeństwa
gminnych systemów informatycznych. Zakupiono również sprzęt komputerowy przeznaczony na potrzeby
pracowników  Urzędu  Gminy  Grunwald  oraz  podległych  jednostek:  15  komputerów  stacjonarnych,  16
laptopów oraz 2 skanerów.

OŚWIATA 
W czasie między sesjami Rady Gminy Grunwald szkoły, dla których organem prowadzącym jest Gmina
Grunwald skupiły swoje działania na pracach zaplanowanych na II półrocze. W okresie między sesjami
Rady Gminy Grunwald podjęto poniższe, dodatkowe  działania:

1. Udział w konkursach, przeglądach i zawodach:
a) Konkursy  artystyczne:  W szkołach  organizowane  są  konkursy  wiedzy  i  artystyczne,  m.  in.

ekologiczne, recytatorskie, konkurs szachowy.
b) Konkursy gminne: prawie wszystkie szkoły uczestniczyły w gminnych eliminacjach Turnieju –

Bezpieczeństwo Ruchu Drogowego, do zmagań powiatowych zakwalifikowali się uczniowie ze
SP w Gierzwałdzie.

c) Uczniowie ze szkoły w Gierzwałdzie brali udział w turnieju piłki nożnej w Ostródzie.
2. Udział uczniów z Mielna, Frygnowa, Gierzwałdu i Szczepankowa w Ogólnopolskim Turniej Wiedzy

Pożarniczej  “  Młodzież zapobiega pożarom”- eliminacje  powiatowe w Ostródzie  oraz w turnieju
PCK. W kilku szkołach obchodzono Święto Chrztu Polski. Planowane są uroczystości z okazji Święta
Konstytucji 3 Maja, Święta Flagi Narodowej oraz Święta Pracy.

3. Działania szkół związane z tradycjami i uroczystości szkolne: Szkoły organizowały Prima Aprilis,
Dzień  Ziemi,  kiermasze  świąteczne,  Światowy Dzień  Zdrowia,  Światowy Dzień  Książki  i  Praw
Autorskich. 

4. Szkoła we Frygnowie organizuje wyjazd uczniów do teatru do Olsztyna.
5. Uczniowie  klas  VIII  w  ramach  doradztwa  zawodowego  biorą  udział  w  spotkaniach  z

przedstawicielami szkół średnich z Ostródy i Olsztynka.
6. Dyrektorzy  szkół  organizują  spotkania  z  przedstawicielami  policji  -  spotkania  dotyczą

bezpieczeństwa w ruchu drogowym. 
7. Rozpoczęto przygotowania dotyczące przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora Zespołu

Szkolno-Przedszkolnego w Mielnie - planowany termin 6 czerwca.
8. Dyrektorzy  szkół  we współpracy  z  Wójtem Gminy Grunwald  i  Kierownikiem Referatu  Oświaty

opracowali Arkusze Organizacji Szkoły na rok szkolny 2023/2024.
Organizacje Pożytku Publicznego:
1. Ogłoszono konkursy na złożenie ofert na wsparcie realizacji zadań publicznych w 2023 r.:

5. sporty motorowe enduro - złożono 1 ofertę,
6. sekcja kickboxing - złożono 1 ofertę,
7. sekcja piłka nożna - złożono 2 oferty,
8. sekcja tenis stołowy- złożono 1 ofertę,
9.  pentaque (bule) – brak oferty,
10. sekcja piłka siatkowa - złożono 1 ofertę.

2. Dnia 14 kwietnia 2023 roku – obradowała Komisja Konkursowa w celu zaopiniowania ofert złożonych w
otwartych konkursach ofert.
OCHRONA ŚRODOWISKA:
1. Przygotowano projekt decyzji dot. przeniesienia decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dot. 
przedsięwzięcia:  „Budowa elektrowni fotowoltaicznej Gierzwałd, Dylewo i  Mielno. 
2. Wykonano zadania z zakresu edukacji ekologicznej - poinformowano uczniów szkoły podstawowej (klasy 
I -VIII) o zadaniach gminy z dziedziny ochrony środowiska podczas ich wizyty w Urzędzie Gminy 
Grunwald z siedzibą w Gierzwałdzie w dniu 21.04.2023 r.

3. Przygotowano postanowienie o podjęciu zawieszonego postępowania  przekazano Raport o oddziaływaniu
przedsięwzięcia na środowisko dla przedsięwzięcia polegającego na: „Budowie farmy fotowoltaicznej  
„Grunwald”.
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Sprawozdanie RGK  2023 r.
1. Udrożniono kanalizację w Szkole Podstawowej w Szczepankowie i Mielnie.
2. Wyrównano i zwałowano drogę gruntową w Ulnowie.
3. Zakupiono i zamontowano pompę w przepompowni w Szczepankowie.
4. Wyczyszczono odstojniki i przepompownie ścieków w gminie Grunwald.
5. Usunięto awarię na sieci wodnej przy hydroforni Grunwald.
6. Rozdrobniono krzewy w rębaku z miejscowości Pacółtówek, Omin i Gierzwałdzie.
7. Usunięto awarię wyciągu w kotłowni Dylewo.
8. Usunięto awarię na sieci wodnej w Tymawie.
9. Udrożniono kanalizację WUKO w Gierzwałdzie, Szczepankowie i Mielnie.
10. Wyremontowano pomieszczenie biurowe w Urzędzie Gminy.
11. Usunięto awarię na sieci wodnej w Kiersztanowie.
12. Wyrównano i zwałowano drogę gruntową w Ominie.
13. Wykonano płukanie wszystkich hydroforni w gminie.
14. Zebrano osad z poletek filtracyjnych oczyszczalni ścieków w Gierzwałdzie.
15. Położono blachę trapezową na dachu budynku świetlicy w Kitnowie.

Dodatkowe informacje:
W dniu 14.04.2023 r. w Sądzie Okręgowym w Elblągu  w Wydziale Cywilnym zapadł wyrok korzystny dla
Gminy Grunwald, sąd uchylił uchwałę   nr 10/2022 oraz nr 11/2022 z dnia 29 lipca 2022 r. podjęte  przez
Wspólnotę Mieszkaniową  w Stębarku 43 -  w zakresie płatności według udziałów. 
W dniu 18.04.2023 r. w Naczelnym Sadzie Administracyjnym w Warszawie zapadł wyrok korzystny dla
Gminy Grunwald uchylający wyrok WSA w Olsztynie  z  dnia  8.09.  2020 roku w sprawie  ze  skargi  na
bezczynność Wójta Gminy Grunwald dotyczący  udostępniania informacji publicznej.
  

Wójt Gminy Grunwald- Pan Adam Szczepkowski  -  wręczył odznaczenie dla Gminnego
Komendanta OSP Pana Tomasza Długińskiego od Ministra Zdrowia za zasługi ochrony zdrowia

oraz odczytał list gratulacyjny od Wójta Gminy Grunwald. 

Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska-   pochwalił  się  wójt  wygranymi  sprawami  a  może
pochwali  się też przegranymi sprawami. 
Wójt  Gminy Grunwald-  Pan Adam Szczepkowski -  w okresie  międzysesyjnym nie  było
przegranych spraw.
Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska-  kiedy  wykona  Pan  postanowienie  sądu  i
opublikuje wyrok.
Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski -   ma  Pani  pytania  do  wójta,  czy  do
Adama Szczepkowskiego?
Radna- Pani Małgorzata Kamińska- jako wójt  Pan tą sprawę przegrał .
Wójt Gminy Grunwald- Pan Adam Szczepkowski -   nie jako wójt .
Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska-  jako  wójt  pisał  Pan  te  l isty,  i  jako  wójt  Pan  tą
sprawę przegrał .  
Wójt  Gminy Grunwald-  Pan Adam Szczepkowski -  n iech  inni  wykonają  postanowienia
z roku 2015, t j  8 lat .  
Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska-  nie  interesują  mnie  inni.  Właśnie  tak  Pan  szanuje
i  przestrzega prawo. 
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  z apytała  o  ogłoszenia  na
konkursy  na  organizacje  pozarządowe .  Było  ogłoszone  7  konkursów  a  na  i le  wpłynęło
ofert ,  czy na wszystkie ?
Wójt Gminy Grunwald- Pan Adam Szczepkowski -  nie było oferty żadnej na pétanque. 
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  czy  planowane  jest  powtórzenie
tego konkursu.  
Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski -  raczej  nie,  środki  będą
przeznaczone prawdopodobnie na piłkę ręczną. 
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Radny-  Pan Henryk Kacprzyk-   w okresie  międzysesyjnym sprawa przegrana to  wyrok
z  dnia  26  kwietnia  Sąd  Apelacyjny  w  Gdańsku  po  rozpoznaniu  w  dniu  14-04-2022r.  Na
rozprawie   w  sprawie  w  powództwa  Adama  Szczepkowskiego  przeciwko  Henrykowi
Kacprzykowi  o  ochronę  dóbr  osobistych  na  wskutek  apelacji  powoda  od  wyroku  Sądu
Okręgowego  w Elblągu  z  dnia  13  maja,   oddala  apelacja  i  zasądza  od  powoda   na  rzecz
pozwanego  H.  Kacprzyka  kwotę  1340  zł   tytułem kosztów sądowych  wraz   z  odsetkami.
To jest  drugi wyrok w tej  sprawie,  pierwszej nie przedstawiałem. 
Wójt  mówi  bzdury,  bo  w  okresie  międzysesyjnej  nic  się  nie  działo.  Była  sprawa,  gdzie
butnie  wójt  groził ,   że  spotkam  się  z  Temidą,  i  spotkałem  się  i  stwierdzono,  że
wszystkie  artykuły  nie  naruszają  dóbr  osobistych,  czyli  wszystkie  są  prawdziwe.  Było
kilkunastu  świadków,  którzy  potwierdzil i   to  co  potwierdził  w  swoim  wyroku  Sąd
Apelacyjny. 
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  w  międzyczasie  na  terenie  gminy  odbył  się  turniej
Kickboxingu, zapytał  kto odpowiada za organizację tego wydarzenia.  
Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski -  głównym  organizatorem  był  klub
Spartakus ze Stębarku.
Radny- Pan Henryk Kacprzyk- poprosił  o personalne dane.
Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski -   odpowiedział ,  że  należy  zapoznać
się danymi na stronie,  kto jest  prezesem i  będzie Pan wiedział .
Radny- Pan Henryk Kacprzyk- nie muszę sprawdzać, dlatego pytam.
Wójt Gminy Grunwald- Pan Adam Szczepkowski -   a  ja nie muszę odpowiadać.
Radny- Pan Henryk Kacprzyk-  poinformował,  że  część sędziów korzystało z  noclegów
i   oświadczył,  że  nasłuchał  się,  że  takiego  burdelu  nie  widział  nikt .  Trzeba  się
zastanowić jak się ściąga no nas najwyższe osoby i  świecimy twarzą.  
Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski -  czy  ten  sędzia  przyjechał  na
podstawie umowy, czy przyjechał do Pana? 
Radni uwag nie zgłosil i .

Ad. pkt.  5      .   Sprawozdanie z działalności OSP za rok 2022 i zadania do wykonania w roku bieżącym  .   
Komendant Gminny OSP- Pan Tomasz Długiński- przedstawił informacje ww. temacie (zał. nr 3). 
Radni uwag nie zgłosili.

Ad. pkt.  6      .   Informacja o zrealizowanych zadaniach w ramach funduszu sołeckiego w 2022 roku.   
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  poinformowała,  że  informacje
zostały przedstawione na komisj i  przez pracownika  (zał .  nr  4) .  
Radny-  Pan  Sławomir  Matuszewski-  poinformował ,  że  fundusz  sołecki ,  tam  gdzie
jest  w  procentach,  a le  także  OSP  we  Frygnowie  po  spotkaniach  z  mieszkańcami
otrzymała  16  000  zł  za  s t raż  we  Frygnowie  i  z  tego  tytułu  nie  otrzymaliśmy  ani
grosza.  Tak  zostało  zrobione,  że  OSP Gierzwałd  otrzymało,  OSP Zybuł towo  otrzymało
a OSP Frygnowo nie  otrzymało.  
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  zapytała ,  czym  było  to
umotywowane,  że  OSP Frygnowo nie  otrzymało środków z funduszu sołeckiego.  
Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski -  brak  środków  na  koncie,
oczywiście w planie były ale nie było fizycznie na koncie.  
Wiceprzewodnicząca-  Pani  Krystyna  Zwalińska-  zapytała ,  kiedy  zostanie
dokończony  plac  zabaw  w  Grunwaldzie ,  czyl i  ogrodzenie  z  funduszu  sołeckiego  z
woku 2021.  
Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski -  brak  rąk  do  pracy,  jak  skończy  się
okres grzewczy będzie można skierować pracowników. 
Sołtys  Stębarka-  Pani  Bernadetta  Stańczak-  s twierdzi ła ,  że  sołectwo  przekazało
10  000  zł  na  OSP Frygnowo  i  pytałam  wójta  we  wrześniu,  czy  będzie  zreal izowane  i
otrzymała  odpowiedź,  że  jak  będą  pieniądze.  Po  świętach  były  pieniądze,  bo  została
zakupiona  kostka  za  10  000  zł  z  funduszu,  a  bardziej  racjonalne  byłoby  wydatkowane
na OSP Frygnowo.  
Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski -  to  jest  temat  sporny,   gdyby  była
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wytaczająca i lość środków, to otrzymaliby wszyscy.
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  na  komisjach  zwracaliśmy  się  z  prośbą  o
przygotowanie informacji  o realizację funduszu sołeckiego od roku 2019. 
Sekretarz Gminy- Pan Jan Sokołowski-  przekazał przygotowane informacje  (zał .  nr 5).
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  odczytał  otrzymane  pismo.  Stwierdził ,  że  na  rok  2022
obecny   zaplanowane  ok.  530  tys  a  wykonanie  112  tys  zł ,  to  jest  brak  wykonywania.
Byłem  przeciwny  funduszu  sołeckiego,  gdyż  uważałem,  że  takie  środki  w  posiadaniu
jednych  rąk  można  zrobić  więcej,  ale  jak  rada  uznała,  że  ma  być  to  sprawa  honoru  było
go wykonać w pierwszej kolejności .  
Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska-  zapytała  o  załącznik  nr  8  do  budżetu  jest
wymienione 19 sołectw, dlaczego nie Zapieki i  Domkowa? 
Główna  Księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska-  nie  są  wymienione,  ponieważ
prawdopodobnie nie złożyły wniosku do budżetu.  
Radni uwag nie zgłosili.

Ad. pkt.  7      .   Ocena realizacji budżetu w pierwszym kwartale 2023 r.     
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  poinformowała,  że  sprawozdanie
zostało  opublikowane  w  dniu  dzisiejszym  na  BIP i  co  niektórzy  radni  mieli  możliwość
się zapoznać, ale obawiam się,  że nie wszyscy. 
Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska-  nie  było  czasu,  żeby  zapoznać  się  dokładnie.
Przeanalizowałam  dział  zobowiązania  to  przez  jeden  kwartał  zadłużenie  wzrosło  o  ok.
650 tys  zł ,  w tym zobowiązania  wymagalne t j .  920 tys  zł ,  z  czego to wynika,  biorąc pod
uwagę,  że  w  marcu  mln  zł  w  rachunku  bieżącym  został  przyznany  na  trzynastki ,  które
zostały i  tak wypłacony z opóźnieniem.  
Główna  Księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska-  długo  czekaliśmy  kredyt  obrotowy
oraz wzrost  zobowiązań za węgiel .  
Radna- Pani Małgorzata Kamińska- rozumiem, że za węgiel  nie jest  płacone?
Główna  Księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska-  jest  płacone,  ale  nie  wszystko,  sezon
jest  długi  i  ceny  wyższe  a  nie  mogliśmy  się  doczekać  przyjęcia  budżetu,  a  potem
kredytu i  wspomóc się więc zobowiązania wzrosły.  
Radna- Pani Ewa Ziejewska- dlaczego ten kredyt,  dopiero po miesiącu? 
Główna  Księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska-  to  pytanie  do  banku,  my  dokumenty
złożyliśmy już  na  początku grudnia  a  radni  nie  podjęli  uchwały i  potem jeszcze  chciano
wykreślić to z uchwały.  
Radny- Pan Henryk Kacprzyk-  suma  5 755 000 zł  zobowiązań ogółem RB-27S, proszę
o przybliżenie informacji .  
Główna  Księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska-  nie  mam  wydrukowanego  przy  sobie
RB -27,  mogę odpowiedzieć na piśmie,  jeżeli  Pan chce.  
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-   nie  chce.  Zapytał  o  odpowiedź  na  złożoną  dwa
miesiące temu interpelacje.  
Główna  Księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska-  otrzyma  Pan,  jest  w  trakcie
przygotowania.  
Radny- Pan Henryk Kacprzyk-  a  jaki  termin?
Główna Księgowa- Pani Magdalena Makowska- niezwłocznie.  
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  za  chwile  będziemy  rozmawiać  o  WPF  i  budżet  a  bez
tych danych,  jak  nie  potwierdzicie,  że  tych pieniędzy nie  ma to  nie  da  się  głosować nad
tymi  uchwałami.  Na komisji  prosiłem,  żeby porównywać zał .  nr  7  z  zał .  nr  9.  Z zał  nr  7
wychodzi,  że  ponad  2  mln  zł  powinny  zostać  a  z  zał .  nr  9  wychodzi,  że  te  pieniądze
zostały wydane.
Główna  Księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska-  ponieważ  porównuje  Pan  wydatki,
które  zostały  poniesione  z  RFIL,  które  są  wskazane  652  037,16  zł  z  zał .  nr  9,  czyli
rozchody  i  przychody  budżetu  a  porównywał  Pan  to  z  wykonaniem  przychodów,  które
były na tym poziome 3 274 460,84 zł ,  więc nie wiem jak można to porównywać. 
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  bo  ta  suma  pojawia  się  bardzo  często  i  znika,  czemu
nie  można  porównywać.  Są  to  pieniądze,  które  są  formą  kredytu,  czyli  gmina  otrzymała
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z  dwóch  funduszy  i  do  dziś  nie  można  dociec  na  co  te  pieniądze  zostały  wydatkowane,
czy zostały wydatkowane. 
Radna-  Pani  Krystyna  Zwalińska-  stwierdziła,  że  w  załączniku  nr  7  jest  wykazane  na
3  274  460,84  zł  a  wydatkowane  jest  652  000  zł ,  to  jest  plan  jest  inny  niż  wykonanie.
Plan był na 1 571 000 zł  a wykonano tylko 652 000 zł .  
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  tak,  i  o  to  mi  chodzi  i  w  załączniku  nr  9  Pani  te
przychody wydatkuje w całości .  
Główna  Księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska-  wydatkowane.  czyli  wpłynęły  do
budżetu.  Odpowiedź na pytanie otrzyma Pan na piśmie.  
Radni więcej uwag nie zgłosil i .  

Ad. pkt.  8      . Podjęcie uchwał przez Radę Gminy:  

6.1.   w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grunwald  na lata 2023-2034.  

Główna  Księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska-  poinformowała,  że  na  podstawie
decyzji  wojewody  wpłynęły  pieniądze  na  akcyzę  za  paliwo  napędowe  dla  rolników oraz
wnioski GOPS i  o dlatego dziś zmieniono jeszcze projekt uchwały.  
Radni więcej uwag nie zgłosil i .  
Przewodnicząca Rady Gminy- Pani Ewa Bawolska- odczytała ww. uchwałę        (zał .  nr 6).  
Radni uwag nie zgłosil i .  

głosowanie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grunwald na lata 2023-2034;

jednostka Rada Gminy Grunwald

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bawolska Ewa ZA

2 Kacprzyk Henryk PRZECIW

3 Kamińska Małgorzata ZA

4 Królikowski Adam ZA

5 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

6 Matuszewski Sławomir ZA

7 Napłoszek Zbigniew WSTRZYMAŁ SIĘ

8 Nowicki Dariusz ZA

9 Piasecki Arkadiusz ZA

10 Sawicki Jerzy ZA

11 Stanka Iwona ZA

12 Szewczak Piotr ZA

13 Tański Mieczysław ZA

14 Ziejewska Ewa ZA
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15 Zwalińska Krystyna WSTRZYMAŁA SIĘ

Podjęto  uchwałę  nr  LXI/468/2023  z  dnia  27  kwietnia   2023  r.  w  sprawie  zmiany
Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Grunwald na lata 2023-2034. 
Radni uwag nie zgłosil i .

6.2.   w sprawie zmiany  budżetu Gminy Grunwald na 2023 r.   

Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska-  odczytała  ww.  uchwałę        (zał .  Nr  
7).

głosowanie w sprawie zmian w budżecie Gminy Grunwald na 2023 r. ;

jednostka Rada Gminy Grunwald

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bawolska Ewa ZA

2 Kacprzyk Henryk ZA

3 Kamińska Małgorzata ZA

4 Królikowski Adam ZA

5 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

6 Matuszewski Sławomir ZA

7 Napłoszek Zbigniew ZA

8 Nowicki Dariusz ZA

9 Piasecki Arkadiusz ZA

10 Sawicki Jerzy ZA

11 Stanka Iwona ZA

12 Szewczak Piotr ZA

13 Tański Mieczysław ZA

14 Ziejewska Ewa ZA

15 Zwalińska Krystyna ZA

Podjęto  uchwałę  nr  LXI  /469/2023  z  dnia  27  kwietnia   2023  r.  w  sprawie  zmian  w
budżecie Gminy Grunwald na 2023 r.
Radni uwag nie zgłosil i .  

6.3.   w sprawie ustalenia opłaty za zrzut ścieków oraz osadów z przydomowych oczyszczalni ścieków
dowożonych pojazdami asenizacyjnymi do gminnej oczyszczalni ścieków w     Gierzwałdzie;  
Przewodnicząca Rady Gminy-Pani Ewa Bawolska- odczytała ww. uchwałę  (zał .  nr 8).
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głosowanie w sprawie ustalenia opłaty za zrzut ścieków oraz osadów z przydomowych oczyszczalni 
ścieków dowożonych pojazdami asenizacyjnymi do gminnej oczyszczalni ścieków 
w Gierzwałdzie;

jednostka Rada Gminy Grunwald

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bawolska Ewa ZA

2 Kacprzyk Henryk ZA

3 Kamińska Małgorzata ZA

4 Królikowski Adam ZA

5 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

6 Matuszewski Sławomir ZA

7 Napłoszek Zbigniew ZA

8 Nowicki Dariusz ZA

9 Piasecki Arkadiusz ZA

10 Sawicki Jerzy ZA

11 Stanka Iwona ZA

12 Szewczak Piotr ZA

13 Tański Mieczysław ZA

14 Ziejewska Ewa ZA

15 Zwalińska Krystyna ZA

Podjęto  uchwałę  nr  LXI  /470/2023  z  dnia  27  kwietnia   2023  r.  w  sprawie  ustalenia
opłaty  za  zrzut  ścieków oraz  osadów z  przydomowych  oczyszczalni  ścieków dowożonych
pojazdami asenizacyjnymi do gminnej oczyszczalni  ścieków w  Gierzwałdzie.
Radni uwag nie zgłosil i .  

6.4.  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie powierzenia Gminie Grunwald
w 2023 roku zadań zleconych z zakresu administracji rządowej, dotyczących obowiązku utrzymania
grobów i cmentarzy wojennych.
Przewodnicząca Rady Gminy-Pani Ewa Bawolska- odczytała ww. uchwałę (zał .  nr 9).

głosowanie sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie powierzenia Gminie Grunwald w
2023 roku zadań zleconych z zakresu administracji rządowej, dotyczących obowiązku 
utrzymania grobów i cmentarzy wojennych;

jednostka Rada Gminy Grunwald

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto
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Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bawolska Ewa ZA

2 Kacprzyk Henryk ZA

3 Kamińska Małgorzata ZA

4 Królikowski Adam ZA

5 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

6 Matuszewski Sławomir ZA

7 Napłoszek Zbigniew ZA

8 Nowicki Dariusz ZA

9 Piasecki Arkadiusz ZA

10 Sawicki Jerzy ZA

11 Stanka Iwona nie głosowała

12 Szewczak Piotr ZA

13 Tański Mieczysław ZA

14 Ziejewska Ewa ZA

15 Zwalińska Krystyna ZA

Podjęto  uchwałę  nr  LXI  /471/2023  z  dnia  27  kwietnia   2023  r.  w  sprawie  wyrażenia
zgody  na  zawarcie  porozumienia  w  sprawie  powierzenia  Gminie  Grunwald  w  2023  roku
zadań  zleconych  z  zakresu  administracji  rządowej,  dotyczących  obowiązku  utrzymania
grobów i  cmentarzy wojennych.

6.5.               w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargowym             nieruchomości  
niezabudowanej dz.  nr 22/4 i  nieruchomości  zabudowanej dz.  nr 22/3 w 
miejscowości  Dylewko,  obręb Dylewo       .  
Przewodnicząca Rady Gminy-Pani Ewa Bawolska- odczytała ww. uchwałę (zał .  nr10).
Radni uwag nie zgłosil i .

głosowanie w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargowym nieruchomości niezabudowanej
dz. nr 22/4 i nieruchomości zabudowanej dz. nr 22/3 w miejscowości Dylewko, obręb Dylewo 

jednostka Rada Gminy Grunwald

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Bawolska Ewa ZA

2 Kacprzyk Henryk ZA
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3 Kamińska Małgorzata WSTRZYMAŁA SIĘ

4 Królikowski Adam ZA

5 Lecewicz-Husar Cecylia ZA

6 Matuszewski Sławomir ZA

7 Napłoszek Zbigniew WSTRZYMAŁ SIĘ

8 Nowicki Dariusz ZA

9 Piasecki Arkadiusz ZA

10 Sawicki Jerzy ZA

11 Stanka Iwona ZA

12 Szewczak Piotr ZA

13 Tański Mieczysław ZA

14 Ziejewska Ewa ZA

15 Zwalińska Krystyna ZA

Podjęto  uchwałę  nr  LXI  /472/2023  z  dnia  27  kwietnia   2023  r.  w  sprawie  wyrażenia
zgody  na  sprzedaż  w  trybie  przetargowym  nieruchomości  niezabudowanej
dz.  nr  22/4  i  nieruchomości  zabudowanej  dz .  nr  22/3  w  miejscowości  Dylewko,  obręb
Dylewo.  

Ad. pkt. 7  .   Interpelacje i zapytania radnych.  
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  zapytał  o  pieniądze  z  opłaty  eksploatacyjnej  i  decyzję
z SKO, jakie jest  jej  brzmienie.  
Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski-  przygotowujemy  wniosek  do
Urzędu Skarbowego o egzekucje.  
Radny- Pan Henryk Kacprzyk- SKO wydało tą decyzję.
Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski-  to  my  kierujemy  już  sprawę,  nie
mam  tej  decyzji  przy  sobie.  Sprawą  zajmuje  się  mecenas,  który  był  na  komisji  i  mógł
Pan zapytać.  
Radny-  Pan Henryk Kacprzyk-  RB- 27S.  Jest  należność  pozostała  do  zapłaty  ogółem i
wynika z tego, że jest  to ok. 5 755 000 zł ,  proszę wyjaśnić co to za suma. 
Główna  Księgowa-  Pani  Magdalena  Makowska-  odpowiem  na  piśmie,  gdyż  nie  mam
przy sobie sprawozdania.  
Radna-  Pani  Iwona Stanka-  zapytała,  czy to  droga nr  52 i  57,  czy przylegające  działki
do tej  drogi,  co w Łodwigowie będzie robiona.
Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski-  czy  będzie  robiona  to  zależy,  to
będzie odcinkado Państwa F. 
Wiceprzewodnicząca  Rady-  Pani  Krystyna  Zwalińska-  n a  jakim  etapie  jest
przekazanie działki  z KOWR, na której  miło być robiona nasyp przeciwpożarowy.
Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski-  jest  procedowanie,  ale  nie  było
podstaw prawnych, pracujemy nad tym. 
Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska-  na  jakim etapie  jest  przekazanie  działki  z  KOWR
w Szczepankowie.  
Wójt Gminy Grunwald- Pan Adam Szczepkowski-  KOWR zlecił  ekspertyzę mostu i  po
tym  będziemy  rozmawiać,  będziemy  chcieli ,  żeby  KOWR  rozebrał  ten  most,  bo  to  są
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koszta.  
Radni więcej uwag nie zgłosil i .  

Ad. pkt. 8. Wolne wnioski i informacje.

Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska  –  wpłynął  wniosek  mieszkańca
w  Tymawie,  że  nie  wzięto  pod  uwagę  zapisu  uchwały  w  sprawie  PUL  w  Mielnie
i  Tymawie.  

Mieszkaniec Tymawy- odczytał  pismo zał  nr 11.

Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska  –  otrzymałam,  wzór  pisma,  które
wnioskodawca  złożył,  aby  przekazać  je  do  RDL zał  nr  12,  proszę  o  przegłosowanie,  czy
radni wyrażają zgodę na przesłanie pisma. 

Rada Gminy Grunwald przyjęła wnioski  jednogłośnie.  
Radny- Pan Henryk Kacprzyk-  stwierdził ,  że  z  tematem należałoby się  zapoznać także
od strony Nadleśnictwa Olsztynek,  gdyż podchodzimy jednostronnie w temacie i  miałem
takie spostrzeżenia.  Zaproponował,  aby zaprosić przedstawicieli  obu stron na komisję.
Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska-  stwierdziła,  że  można  pismo  przesłać
i  jednocześnie zorganizować spotkanie z obiema stronami.

Mieszkaniec  Tymawy-  prawdopodobnie  jest ,  że  PUL zostanie  wycofany z  RDL,  gdyż nie
tylko  Wójt ,  Gmina  i  Mieszkańcy  chcą  rozmawiać,  bo  konsultacje  trwają.  To  nie
Nadleśnictwo  Olsztynek  wskazuje  plany  tylko  jest  wykonawcą,  ale  Dyrektor  Środowiska
wspomniał ,  że  będzie  to  trwało  lub  zostanie  wycofany  PUL  i  spotkanie  zostanie
zorganizowanie.  Pismo,  które  proponujemy dotyczy  uchwały  podjętej  przez  Radę  Gminy.
Rozmowy trwają z Nadleśnictwem Olsztynek i  jakie będą wyniki to nie wiem. 

Mieszkanka  Gór  Lubiańskich  –  zapytała  o  drogę,  którą  codziennie  jeździ,  bo  wygląda  jak
dziurawy ser, droga do Stębarku od drugiej strony, nie da się nią przejechać. Kolejny temat, to jak
gmina wspiera turystykę, a także budowa farmy fotowoltaicznej, która jest na etapie planowania w
Gminie Dąbrówno, ponieważ ma być na działkach nr 295 obręb Stębark oraz nr 14 obręb Góry
Lubiańskie, są to ziemie należące do wójta. Zapytała wójta, dlaczego na regionie turystycznym
zamiast przyciągać turystów to będziemy ich odpychać.
Wójt Gminy Grunwald- Pan Adam Szczepkowski-   odpowiem na pierwszą część pytań
natomiast  druga  część  pytania  to  proszę  się  zwrócić  do  inwestora,  nie  do  mnie.
W sprawie  drogi,  to  ta  droga  w  najbliższym  części  będzie  naprawiana,  ale  nie  jest  ona
w gorszym stanie niż droga ze Stębarka do Ulnowa. 

Mieszkanka  Gór Lubiańskich  –  drogą  jeżdżą  ciężarówki  z  burakami,  gdzie  jest  mostek
i ograniczenia tonażowe. 

Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski-  proszę  powiadomić  policję  i  niech
sprawdzi.  
Sołtys  Mielna-  Pan  Karol  Duda-  w sprawie  kotłowni,  mieszkańcy  stwierdzają,  że  opał
jest  bardzo  złej  jakości  oraz  stanu  kotłowni.  Zapytał ,  kiedy  planowany  jest  remont
kotłowni,  z komina dymi i  mieszkańcy nie mogą nawet powiesić prania.  
Wójt  Gminy Grunwald-  Pan Adam Szczepkowski-  opał  jest  dobrej  jakości  i  certyfikat
o  jakości  opału  jest  dostępny  w  gminie.  Fakt,  że  dymi  to  nie  jest  uzależniony  od
kuminu.  Kotłownia  wymaga  remontu  i  to  wiadomo  nie  od  dziś.  Największym  błędem
było  przejęcie  tej  kotłowni  w  roku  2018  i  teraz  należy  się  nią  zająć,  ale  na  to  są
potrzebne środki finansowe. 
Radny-  Pan  Henryk  Kacprzyk-  zapytał  o  plan  zagospodarowania  przestrzennego  na
działkach, na których planuje się farmę fotowoltaiczną. 

Mieszkanka  Gór  Lubiańskich-  poinformowała,  że  przekaże  radnemu  dokumenty
w  sprawie  budowy  tej  farmy,  gdyż  posiada  dokumentacje  jako  właściciel  działki
sąsiadującej ,  na której  ma powstać 20 tys.  paneli  fotowoltaicznych. 

Sołtys  Mielna-  Pan  Karol  Duda-  poinformował,  że  złoży  wniosek  do  gminy  w sprawie
węgla  oraz  zapytanie  w  sprawie  remontu  kotłowni.  W  sprawie  fotowoltaiki ,  to

13



ostrzegałem  już  dwa  lata  temu,  że  podjęliśmy  błędy,   za  które  się  płaci ,  bo  jak  nie
zrobimy  planów  zagospodarowania  przestrzennego  to  wszystkie  ziemie  z  klasą  V  i  VI
będą zalane panelami.  
Radna-  Pani  Małgorzata  Kamińska-  w  ramach  uzupełnienia  wcześniejszej  informacji ,
to  w marcu odbyła  się  rozprawa przed Sądem Apelacyjnym i  zapadł  prawomocny wyrok,
który  uznał  Pana  Wójta  Adama  Szczepkowskiego  winnego  zniesławiana  mnie  w
słynnych  l istach  do  Wojewody  i  Prezesa  Rady  Manistów.  Sąd  zobowiązał  Wójta  do
opublikowania  wyroku  na  tablicy  ogłoszeń  oraz  stronie  internetowej,  ale  wójt  do  tej
pory tego nie zrobił ,  dlatego w najbliższym czasie postaram się to opublikować. 
Radny-  Pan Henryk Kacprzyk-  wyrok zapadł  także  po 3  latach i  było  wielu  świadków,
sąd  uznał,  że  w  żaden  sposób  nie  naruszyłem  dóbr  osobistych  i  wszelkie  koszty  ponosi
wójt .  Kolejna  sprawa  będzie  miała  swój  bieg  16-06-2023  r.  i  mam nadzieje,  że  skończy
się podobnie i  poinformuję o tym na sesji .  
Sołtys  Stębarka-  Pani  Bernadeta  Stańczak  –  zgłosiła  naprawę  placu  zabaw,  zgłaszała
już   dwa  razy  w  marcu  i  raz  w  kwietniu,  do  tej  pory  nic  nie  jest  robione.  Tam  jest
drewniany  połączony  łańcuchami  równoważnia  i  jest  spróchniała.  Zapytała,  czy  są  już
zakończone prace naprawcze drogi na Łącko. 
Wójt  Gminy Grunwald-  Pan Adam Szczepkowski  –  remont  drogi  nie  jest  zakończony,
w  najbliższym  czasie  będą  kończone  prace.  W  sprawie  napraw  placu  zabaw  to  w
najbliższym czasie RGK się tym zajmie.  
Sołtys  Stębarka-  Pani  Bernadeta  Stańczak  –  poprosiła  o  naprawę  drogi  w  kierunku
przewodniczącej.  
Sołtys  Rychnowska  Wola-  Pan  –  Kopecki  Marek-  zapytał  o  naprawę  mostu,  i  czy
drzewo będzie posprzątane oraz naprawić dach na świetl icy.  
Wójt  Gminy  Grunwald-  Pan  Adam  Szczepkowski  -   tak  w  najbliższym  czasie  będzie
posprzątany. 
Radni więcej uwag nie zgłosil i .  

Ad. pkt.  9.  Zamknięcie sesji .
Przewodnicząca  Rady  Gminy-  Pani  Ewa  Bawolska  –  wobec  zrealizowania  porządku
obrad Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła LXI sesję Rady Gminy Grunwald.

                 Protokołowała        Przewodnicząca Rady Gminy

Iwona Mikołajczak Ewa Bawolska
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